
Schoolraad woensdag 13/03/2023

Aanwezig: Philippe Devos, Geert Schoon, Hilde Merckx, Ka�nka Eeckhout, Ira Coessens, Sigrid Van
Hellepu�e, Karolien Van Hecke, Ignace Scheirlinck, Pieter Ongenaed, Sara Poisson

1. Goedkeuring vorig verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd

2. Teldag 1 februari

Op 1 februari 2023:

- 72 kleuters
- 131 lagere school
- 203 leerlingen in totaal

Op 1 februari 2022 (cf verslag vorig jaar):

- 69 kleuters
- 139 lagere school
- 208 leerlingen in totaal

Verklaring vanuit de direc�e voor het dalende aantal leerlingen: klein 1e leerjaar tegenover groot 6e

jaar vorig jaar dat weg ging.

Prognose voor de rest van het schooljaar en volgend schooljaar:

- Na de krokusvakan�e zijn er 3 kleuters bijgekomen

- Na de paasvakan�e komen er nog eens 6 kleuters bij.

- Na Hemelvaartsdag komt er nog 1 kleuter bij.
- Er worden in het 1e leerjaar volgend jaar nog 2 extra kinderen verwacht.
- 1e Kleuter zal volgend jaar met ongeveer 21 kleuters starten (er zijn 4 kinderen die op 1

september starten in het 1ste kleuterklasje)

Op 1 februari 2023 hadden we 3 kleuters meer dan op 1 februari 2022. Daardoor kreeg de
school na de krokusvakan�e 3 les�jden extra. Na de paasvakan�e komen er nog eens 6
les�jden bij en na Hemelvaart nog 1 les�jd extra. Hiervoor is een extra kinderverzorgster,
Francesca Vanwynsberghe aangenomen.

21 april wordt er een kijkmoment / opendeur georganiseerd.

Vraag vanuit de ouderafvaardiging: hoe is de ervaring met de kijkmomenten?

- Veel respons toch wel. Maar vaak komen de mensen ook graag nog eens apart zodat ze
individueel uitleg kunnen krijgen. Op een opendeur / kijkmoment is het drukker door teveel
mensen tegelijk en is er dus geen �jd voor individuele aandacht.

3. Personeel ondersteuningsnetwerk.

Zie verslag extra schoolraad op 27 februari 2023



4. Gebouwen

Er wordt een klas bijgebouwd boven de klas van meester Yves (2e leerjaar).

Het plafond wordt in augustus verlaagd. Gaat beetje voor venster komen maar wordt uitgewerkt als
gordijnkast.

Door verlaging plafond wordt er boven ruimte gewonnen.

Daarachter wordt er een deur gemaakt voor nog een stukje bergruimte boven juf Sara haar klas.

Vanuit de ouderafvaardiging wordt de vraag gesteld waarom het niet over heel de bouw
doorgetrokken wordt.

- Dit komt neer op kostprijs.

Er wordt gestreefd om de verlaging van het plafond af te ronden voor 1 september zodat de klas van
het 2e leerjaar dan wel bruikbaar is op 1 september.

Kost wordt geraamd op ongeveer 130.000 EUR waarvan de overheid 70% subsidieert en 30% door de
school wordt bekos�gd.

De fietsstalling en berging blijven voorlopig staan.

5. LOP: huiswerkbeleid

Lokaal overlegpla�orm alle scholen van Geraardsbergen.

Huiswerk-enquête werd meegegeven met ouders.

Op de vergadering van het LOP werd daar toelich�ng bij gegeven.

Huis van het kind in Geraardsbergen bieden ondersteuning aan voor situa�es waarbij kinderen niet
ondersteund werden thuis. Vaak met studenten die dan thuis gaan begeleiden.

Ze kwamen tot de constata�e dat ze overstelpt werden. Vaak niet duidelijke taken en te moeilijk.
Daarom dat ze dit wouden onderzoeken.

Mening van ouders was verdeeld. 50/50. Ouders geven aan dat huiswerkbegeleiding door de school
een meerwaarde is.

Probleem dat ouders niet weten wat er van hen verwacht wordt. Wordt vaak op infoavond op het
begin van het schooljaar verteld. Probleem stelt zich hier dat dan niet elke ouder bereikt wordt.

Er is een werkgroep opgestart. Juf Carine werkt daarin mee voor onze school.

6. BOA-decreet

Buitenschoolse opvang actviteiten.

Georganiseerd vanuit stad Geraardsbergen.



Dit wordt nu opgestart en de direc�e gaf ’t Schoolke op om als proefschool te fungeren.

Vroeger kwam de muziekschool nog naar ‘t Schoolke. De kinderen kregen dan de kans om na de
school muziek te krijgen.

Ze willen buitenschoolse opvangac�viteiten dichter naar de kinderen brengen.

Ze willen hier op school iets komen inrichten rond sport / knutselen.

Stad Geraardsbergen is in de klas vragen komen stellen om te weten wat er lee� bij de kinderen en
wat ze graag willen doen.

Eens het opgestart wordt zal er een brief meegegeven worden en kunnen ouders de kinderen
inschrijven voor deze ac�viteiten. Zal zowel lager als kleuter zijn.

7. Project lege brooddozen

Dit is opgestart maar dit duurt een �jdje voor het geïmplementeerd kan worden.

Stad Geraardsbergen gaat eind maart starten met broden te leveren.

School hee� aangegeven dat het op dit moment weinig voorkomt op onze school. Er zal begonnen
worden met 2 broden op de school. Overschot gaat in de diepvries.

Aansluitend op dit project is er ook een gezondheidsproject opgestart waar ze subsidies voor krijgen
en verdeeld worden over de scholen.

Het is om de kinderen aan te moedigen om gezond te eten.

Fruit en groenten of soep aanbieden voor alle kinderen.

Voorbeeld dat vanuit de stad gegeven wordt: oudercomité dat met standje aan de poort staat en
kinderen mogen kiezen dan voor de speel�jd.

De school moet nu een project uitwerken om subsidie aan te vragen. Komt op 500 euro.

Soepbedeling voorzien voor alle kinderen. Zelf maken eventueel? Of via traiteur?

Het schoolteam denkt hier verder over na hoe dit gerealiseerd kan worden.

8. Sportdagen

Meester Jef is dit aan het voorbereiden.

Meester Jef gaat de planning opstellen en de leerkrachten gaan workshops begeleiden op de school.
In de voormiddag wordt er op school gesport en in de namiddag gaan de kinderen schaatsen in
Liedekerke.

20 en 25 april staat op de planning.

Schaatsen enkel voor het lager.

Op 23 mei wordt een sportdag voor de kleuters georganiseerd.
2e en 3e kleuterklas gaan naar Rollebolle in Brakel op 23 juni.



9. Schoolreizen

Peuters en 1e kleuter gaan naar de binnenspeeltuin Repespeeltje op 16 mei.

2de en 3de kleuterklas: 11 mei naar Bellewaarde

Lager: 23 mei naar Plopsaland

Hilde bezorgt aan de vriendenvereniging een lijstje van personen die nodig zijn om te begeleiden.

10. Variapunt: ee�es�jn

Goede edi�e.

Ongeveer 500 inschrijvingen. (voor Corona waren er edi�es met 600 inschrijvingen)

Veel a�alingen: 160 a�alingen.

Tip: toog in de kleine zaal moest open geweest zijn. Zodat mensen bij a�aal iets kunnen drinken.

11. Variapunt: Carnaval op school

Probleem: poli�e loopt gewoon mee met de stoet maar houdt het verkeer niet tegen, dus kruisend
verkeer was gevaarlijk.

Los daarvan liep alles goed.

12. Variapunt: speelplaatsbeleid

Deze vraag komt vanuit de ouderafvaardiging:

Is het te overwegen om terug ouders toe te laten op de speelplaats. Dit om sfeer onder de ouders te
bevorderen en de ouders meer te betrekken bij de school. Tevens kunnen de ouders door toegelaten
te worden op de speelplaats zich beter inleven in de leefwereld van hun kind.

Vanuit het schoolteam is terughoudend. Voor hen wegen de nadelen te fel door op de
voordelen.

Vanuit de ouderafvaardiging wordt gevraagd aan het schoolteam om dit toch verder te bespreken en
eventueel een oplossing die in het midden ligt tussen de noden van de school en de noden van de
ouders en kinderen te zoeken.

Dit wordt verder vervolgd op de volgende schoolraad.

VOLGENDE VERGADERING 7 juni 2023 om 20u


